
ضیغمی در پاسخ به ایسنا اعلام کرد

ابلاغ آیین نامه واردات 
خودروهای کارکرده به زودی

رئیس ســازمان توسعه تجارت ضمن تشــریح آخرین وضعیت واردات خودروی 
جانبازان و اینکه در این زمینه توافق شده و به مرحله آخر رسیدیم و در حال حاضر 
بحث بارگذاری ســامانه ای اســت، به ابلاغ آیین نامه واردات خودروهای کارکرده 
و اینکه به زودی این اتفاق می افتد اشــاره کرد.به گزارش ایسنا، مهدی ضیغمی 
در حاشــیه افتتاحیه اولین نمایشــگاه بین المللی صادرات به پاکستان، در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: چابهار ظرفیت قابل توجهی دارد و می توان از این ظرفیت ها 
برای تجارت با هند و پاکســتان استفاده کرد. نمایشگاه فعلی نیز با حضور ۱۱۰ 
شــرکت و بیش از ۱۴۰ تاجر خارجی برگزار شــده است.وی با اشاره به مذاکرات 
مربوط به تجارت آزاد با پاکســتان، گفت: امســال قرارداد تجارت آزاد با سوریه و 
اوراسیا امضا شده و ونزوئلا و پاکستان هم در برنامه های بعدی برقراری تجارت آزاد 
هستند.  ابلاغ آیین نامه خودروهای کارکرده به زودیاین مقام مسئول در ادامه در 
پاسخ به سوال ایسنا، درباره جدیدترین وضعیت واردات خودروهای کارکرده، اظهار 
کرد: هیئت وزیران پلاک گذاری را در فاز اول برای خودروهای کارکرده درمناطق 
آزاد مصوب کرد و اعلام شــده که آیین نامه هم به زودی ابلاغ می شود.بارگذاری 
خودروها در سامانه طی ۱۰ تا ۱۵ روز آیندهضیغمی در پاسخ به سوال دیگر ایسنا، 
دربــاره جدیدترین وضعیت خودروهای جانبازان نیــز گفت: در این زمینه توافق 
شــده و به مرحله آخر رسیدیم که بحث بارگذاری سامانه ای است. جانبازان  هم 
می توانند از طریق شــرکت های معرفی شده خودرو وارد کنند و هم خودروهایی 
کــه امکان ارائه خدمات پس از فروش آن ها وجــود دارد که ۱۰ تا ۱۵ روز آینده 
برای اطلاع آن ها در سامانه بارگذاری می شوند. اولویت اول هم جانبازان بالای ۷۵ 
درصد هستند که می توانند خودروی مورد نظر خود را در سامانه انتخاب کنندکه 
یا خودشــان وارد کنند یا به شــرکت هایی که خودرو وارد می کنند، مجوز دهند.

وی در ادامه با بیان اینکه با توجه به عطش بازار خودرو در شــش ســال گذشته 
هــدف از پلاک گذاری ملی برای خودروها در مناطق آزاد هم کنترل بازار اســت، 
تصریح کرد: البته همچنان واردات خودروهای آمریکایی ممنوع است و این جزو 

قوانین بوده و هست.  

معاون ســازمان توســعه تجــارت با بیــان اینکه 
ســرمایه گذاری هند در بندر چابهار بعد از وقفه ای 
از ســر گرفته شــده، اما هنوز تکمیل نشده، از آغاز 
مذاکرات تجارت آزاد ایران با پاکســتان از ۲ هفته 
آینده خبــر داد.به گــزارش ایســنا، محمدصادق 
قنادزاده در حاشیه مراسم افتتاحیه اولین نمایشگاه 
بین المللی صادرات به پاکستان در جمع خبرنگاران 
در پاسخ به سوال ایسنا درباره سرمایه گذاری هند در 
بندر چابهار گفت: پروژه توســعه منطقه آزاد چابهار 
موضوع قــرارداد دو دولت ایران و هند اســت و بر 
اساس این قرارداد سرمایه گذاری هند در چابهار قرار 
است این کشور در بخش های کریدور شمال -جنوب 
در ایران ســرمایه گذاری کند. امــا در مقطعی این 
سرمایه گذاری متوقف شد.وی افزود: در اصل بخشی 

از سرمایه گذاری هند در توسعه چابهار شروع شده و 
در حال انجام است. به عبارت دقیق تر سرمایه گذاری 
هندی ها در حال انجام است، اما هنوز تکمیل نشده  
است.این مقام مسئول درباره اینکه آیا هند در اجرای 
تعهدات خود در بندر چابهار تعلل داشته توضیح داد: 
تمام تقصیرها متوجه طرف هندی نیست و مشکلات 
داخلی هم وجود داشت، در سه سفر اخیر و مذاکراتی 
که انجام شد، مقرر شد هند به تعهدات خود در بندر 
چابهــار برگردد و البته اقداماتی هــم باید در ایران 
انجام شــود.قنادزاده با بیان اینکه هر دو طرف باید 
اقداماتی انجام می دادنــد، تصریح کرد: البته طرف 
هندی تعللی در اجرای قرارداد داشــت و به دلایلی 
اجرای تعهدات را در مدتی متوقف کرد، اما در حال 
حاضر این قرارداد احیا شده اســت.معاون ســازمان 

توسعه تجارت در پاسخ به سوال دیگر ایسنا درباره 
برقراری تجارت آزاد بین ایران و پاکستان گفت: دو 
هفته آینده هیئت های ایران و پاکســتان در تهران 
در این باره جلســاتی خواهند داشت تا روی لیست 
کار کنند. در اصل مذاکرات برای لیست نهایی از دو 
هفته آینده آغاز خواهد شد.به گفته وی تجارت آزاد 
کار بسیار سخت و پیچیده ای است و نمی توان گفت 
تجارت آزاد بین ایران و پاکســتان از چه زمانی آغاز 
خواهد شد. چراکه تعرفه کالاها بین دو کشور صفر 
می شــود و پاکستان هم در حوزه هایی مثل نساجی 
قوی است که ایران در این حوزه ها حمایت از تولید 
داخل را در نظر بگیرد. اما مذاکرات دو کشور در این 
رابطه از سال ۱۳۸۵ متوقف شده بود و می توان گفت 

از سرگیری مذاکرات اتفاق خوبی است.

قیمت گندم اعلام شد
نرخ خرید تضمینی گندم برای سال زراعی ۱۴۰۲ - ۱۴۰۳ پس 
از تصویب در شورای قیمت گذاری محصولات کشاورزی از سوی 
وزیر جهادکشاورزی به قیمت ۱۷ هزار و ۵۰۰ تومان رسماً اعلام شد.

به گزارش ایســنا، محمدعلی نیکبخت در نشســت شورای 
قیمت گــذاری و اتخاذ سیاســت های حمایتــی محصولات 
اساســی کشــاورزی با تشــریحروند قانونی بررسی و تعیین 
قیمت محصــولات راهبــردی کشــاورزی گفت: شــورای  

قیمت گــذاری با حضور همه اعضا و تبادل نظر در جلســات 
متعــدد کارشناســی، قیمــت خریــد تضمینی گنــدم را 
بــرای ســال زراعــی ۱۴۰۳_۱۴۰۲ تعیین و مصــوب کرد.

بنا بــر اعلام وزارت جهاد کشــاورزی، وزیر جهادکشــاورزی 
بــا تصریح بر مصوبه شــورا کــه نماینده کشــاورزان هم از 
اعضای آن هســتند، اعلام کرد: بر اســاس خرد جمعی، کار 
کارشناســی و هماهنگی هــای صورت گرفته بــا دولت، نرخ 
خریــد تضمینی گنــدم برای ســال زراعــی ۱۴۰۲-۱۴۰۳ 
مبلــغ ۱۷ هــزار و ۵۰۰ تومــان تصویب و اعلام می شــود.

گفتنی اســت؛ هر ســاله بنا بر قانون مجلس شورای اسلامی 
اختیار تعیین قیمت خرید محصولات اساســی کشاورزی به 

شــورای  قیمت گــذاری، 
مرکب از ۱۱ عضو سپرده 
اســت؛ کشــاورزان  شده 
خبره، نماینده ســازمان 
بودجــه،  و  برنامــه 
نماینده بانک مرکزی، 
نماینــده وزارت امور 
اقتصــادی و دارایی و 
وزارت جهادکشاورزی 
اعضــای  جملــه  از 
این شــورا هســتند.
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مشترک کشورهای همسایه برگزار می شود؛ اما در عین حال برخی این پروژه ها به اعتبارات کلان نیز نیاز دارد؛از این رو در بودجه نیز اعتباراتی به آن ها اختصاص یافته است.
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معاون شرکت توزیع توانیر:

باید صنعت برق را به مقوله ای 
اجتماعی تبدیل کنیم

ایســنا/زنجان معاون هماهنگی شرکت توزیع توانیر گفت: به ازای 
تولید یک  واحد کالا ۶۰ درصد بیشــتر نســبت بــه دنیا مصرف 
انرژی داریم.حمیدرضا پیرپیران امروز )چهارشــنبه، ۲۷ دی  ماه( 
در اختتامیه اولین جشنواره ملی فیلم کوتاه »خانه روشن« اظهار 
کرد: اعداد محاســباتی حاکی از این اســت که انرژی برق، بسیار 
هزینه بری است. ســالانه ۲۵۰ هزار میلیارد تومان به سرمایه های 
ملی در حوزه ســرمایه گذاری اولیه اضافه می شود. این عدد تحت 
عنــوان هزینه های دیگر، عدد بزرگی می شــود که اگر کل درآمد 
صنعت برق را هزینه کنیم، جوابگو نخواهد بود. همچنین منحنی 
رشــد انرژی نشــان می دهد با رشــد ۶۰ تــا ۷۰ درصدی انرژی 
مواجهیم.او بیان کرد:  اگر نســبت به دنیا مقایســه کنیم، به ازای 
تولید یک  واحد کالا ۶۰ درصد بیشتر نسبت به دنیا مصرف انرژی 
داریم، در مصرف برق خســارت های سنگینی داریم، باید دست به 
دست هم دهیم تا راهکارها را پیدا کنیم. حدود ۹۵۰۰ مگیابایت از 
ظرفیت برق کشور از طریق نیروگاه های برق - آبی تولید می شود 
که در این نیروگاه ها نیز محدودیت داریم.پیرپیران ادامه داد: باید 
زبان مشــترک بین مشــترکان خانگی و مشترکان بخش صنعت 
داشته باشیم. اداره ها باید الگوی مصرف انرژی داشته باشند.معاون 
هماهنگی شرکت توزیع توانیر با بیان اینکه مدیریت مصرف برق و 
بهینه سازی مصرف، مقوله مهمی است، اظهار کرد: سیاست کلان 
برق کشــور از همه ظرفیت ها برای ایجاد زبان مشترک بین مردم 
بهره خواهد برد، اگر با یک تحلیل مصرفی به استفاده از منابع برق 
نگاه کنیم، می بینیم در آینده دچار مشــکل خواهیم شد.مدیرکل 
روابط عمومی و امور بین الملل شرکت توانیر نیز گفت: مشکل در 
مصرف، دامن گیر کل کشور است و برای درمان باید کل کشور را به 
همراهی با خود بطلبیم.محمد علی اکبری با بیان اینکه امسال پنج 
جشــنواره ملی با عناوین کاریکاتور، قصه گویی، نمایش عروسکی، 
بــرق و رســانه و جشــنواره فیلم کوتاه »خانه روشــن« در حوزه 
فرهنگ سازی در حوزه مصرف بهینه انرژی برگزار شده است، اظهار 
کرد: در صنعت برق بر این باوریم که میزان مصرف زیاد اســت و 
در این مسیر، سیاست اشتباه افزایش تولید را داریم. مسابقه تولید 
و مصرف به پایان  نمی رسد و نیاز داریم تا مصرف را کنترل کنیم. 
در صنعت برق به باور انسداد رسیده ایم.او بیان کرد: صنعت برق را 
باید به یک موضوع اجتماعی تبدیل کنیم و این کار را باید با هدف 
ارتقای ســواد انرژی بین مردم انجام دهیم، اینکه مردم آگاه شوند 

انرژی پاک برق با سختی تولید می شود و به دست مردم می رسد.
مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل شرکت توانیر ادامه داد: نیاز 
داریم ســواد انرژی همه مردم ارتقا یابد. زبان هنر، چشمه جوشان 
و خروشــانی اســت که بر هر نوع مخاطب تاثیر می گذارد، مقوله 
اجتماعی ســازی صنعت برق را باید اجرا و روش درســت مصرف 
برق را باید بین مــردم نهادینه کنیم.وی با تاکید بر اینکه انرژی، 
مسأله بسیار مهمی است، افزود: نسل جدید، ادبیات خاص خود را 
می خواهد، پویانمایی و انیمیشن نیاز ماست تا از طریق کارتون و 
بازی های کامپیوتری، به ذهن و فکر مردم و نسل جدید ورود کنیم.

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران عنوان کرد

توان پشتیبانی تولید چهار میلیون بشکه 
نفت در صورت نوسازی ناوگان

ایسنا/خوزستان مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران زمان موردنیاز 
برای بازســازی ناوگان حفاری را سه سال اعلام کرد و با اشاره به 
اقدامات دولت ســیزدهم در راستای تحقق شعار اقتصاد مقاومتی 
گفت: طی ســه سال گذشته براساس سیاســت های دولت تعداد 
دکل ها از ۵۵ دکل به ۶۳ دکل فعال رســید که این اتفاق حاصل 
توجه ویژه دولت به ناوگان ملی حفاری است.حمیدرضا گلپایگانی 
در حاشیه نمایشگاه صنعت نفت خوزستان اظهار کرد: ساخت ۷۰ 
درصد از قطعات مورد نیاز دســتگاه های حفاری توسط سازندگان 
داخلی و شرکت های دانش بنیان از دیگر دستاوردهای شرکت ملی 
حفاری ایران در طول فعالیت دولت سیزدهم است.لزوم ورود جدی 
وزارت اقتصاد در مساله اصل ۴۴وی توجه دولت به این شرکت را 
مهم عنوان کرد و افزود: وزارت اقتصاد در مساله اصل ۴۴ به شکل 
جدی ورود کند.گلپایگانی ادامه داد: بیشترین ارتباط با دانشگاه ها 
در شرکت ملی حفاری ایران انجام شده و اخیرا با دانشگاه صنعت 
نفت، دانشگاه های شیراز، بوشــهر، نفت شاهرود، دانشگاه تهران، 
جهاددانشــگاهی و شــرکت های دانش بنیان تفاهم نامه و قرارداد 

منعقد کردیم.

گزیده خبر

معاون سازمان توسعه تجارت اعلام کرد

آغاز مذاکرات تجارت آزاد با پاکستان از 2 هفته آینده

در جلسه هیئت دولت مطرح شد

قدردانی رئیسی از تلاش های مجاهدانه بخش های مختلف برای تامین و حفظ امنیت

اسلامی در حاشیه جلسه دولت خبر داد

آمریکایی ها یک بار آب سنگین 
ایران را خریداری کردند

2۹ دی ، روز غزه؛ برگزاری تظاهرات در 5 
استان کشور

رییس سازمان انرژی اتمی از تولید آفتکش های جدید هسته ای برای نابود کردن آفات از نخلستان های کشور خبر داد.
به گزارش ایســنا،  محمد اسلامی در حاشیه جلسه هیات وزیران در جمع خبرنگاران، گفت: سند راهبردی ۲۰ ساله 
ســازمان در ابعاد مختلفی از جمله  سلامت مردم و امنیت غذایی است.وی ادامه داد: با وجودی که ظرفیت های لازم 
را از سال ۱۳۸۶ دارا بودیم اما در مقایسه با دنیا کارهای مان در این زمینه را دیر شروع کردیم. تا پایان سال سه مرکز 
جدید را در این راســتا افتتاح می کنیم تا گام های مثبت در جهت حفظ سلامت مردم را با زدودن آفات از محصولات 

کشاورزی برای جبران عقب ماندگی ها دنبال کنیم.......

وزیر ارتباطات: پنجره ملی خدمات هوشمند دولت 
فعال است

دولت هیچ دستور کاری برای آزادسازی قیمت و سهمیه 
بندی نان ندارد

وزیر نیرو تشریح کرد

جزئیات 180 برنامه برای مدیریت مصرف برق در تابستان 1403
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گزیده خبر

2۹ دی ، روز غزه؛ برگزاری 
تظاهرات در 5 استان کشور

همزمان با »۲۹ دی ؛ روز غزه« ، تظاهرات جمعه های خشم و انزجار در ۵ 
استان کشور برگزار می شود.به گزارش ایسنا، شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی اعلام کرد: »۲۹ دیماه نماد مقاومت، یادآور پیروزی قدرت ایمان 
در برابر جبهۀ کفر و نمایش عزتمندی و استواری مردم مظلوم غزه است.  
غزۀ مظلوم مقتدرِ که در مقابل حملات وحشیانه و دیوانه وار رژیم غاصب 
و تا بن دندان مســلح صهیونیستی تمام قد ایستاده، به جهان نشان داد 
که می توان با توکل به خدا، عزم و بردباری، هیمنۀ پوشــالی و دروغین 
رژیم منحوس و مزدور صهیونیست را فروریخت.امروز جنایات جنگی در 
قتلِ عام عمومی و کشتار وحشیانه و سلاخی بی امان انسان های بی گناه 
و مظلوم غزه و توحش و بربریتِ رژیم ســفاک صهیونیستی اسرائیل با 
حمایت اربابان آمریکایی؛ هلوکاســتی واقعی را در باریکۀ غزه رقم زده 
که ایستادگی و پایداری کم نظیر و مثال زدنی غیور مردان و شیرزنانش 
آن را به عنــوان باریکۀ عزّت و اقتدار و مقاومت جهان در حافظه تاریخ 
ماندگار ساخت.صهیونیست های سفاکِ خون آشام و تمامی گروه های 
تکفیری ـ تروریستی  آنان در داخل و خارج بایستی به خوبی بدانند که 
نیروهای مسلح  و سپاه مقتدر، با اشراف دقیق و کامل اطلاعاتی، همیشه 
آمادۀ نبرد بوده و عملیات غرورآفرین اخیر موشــکی ســپاه علیه مقر و 
دژهای مستحکم و زیر زمینی صهیونیســت ها و تروریست های دست 
پرودۀ آنان، اجابت خواسته به حق ملت ایران در انتقام سخت از جنایات 
تروریســت های دست پرورده رژیم اشــغالگرقدس بوده و مورد حمایت 
قاطع مردم ظلم ســتیز و شهید پرور ایران اســلامی است.در استمرار 
حمایت های مردمی از غزۀ مقتدر مظلوم و فریاد خشم و نفرت و انزجار 
از توحش ادامه دار صهیونیســت های تروریست پرور، بعد از اقامه نماز 
جمعه ۲۹ دی ماه مصادف با روز غزه و تجلیل از پیروزی غرور آفرین آنان 
در برابر جبهۀ شیطان؛ در ۵ استان؛ اصفهان، خوزستان، زنجان، قزوین 
و قم »راهپیمایی جمعه های خشم و انزجار« برگزار خواهد شد.شورای 
هماهنگی تبلیغات اســلامی با تقدیر و تشــکر مجدد از حضور مستمر 
میدانی و حمایت های بی وقفه و پرشــور مردم بزرگ ایران اســلامی از 
فلسطین قهرمان، از مردم غیور و سلحشور ایران در این ۵ استان دعوت 
می کند تا با حضور پرشــور و حماسی خود در »راهپیمایی جمعه های 
خشــم و انزجار« این هفته ۲۹ دی مــاه، ضمن محکومیت این جنایات 
وحشیانه، مرگ اسرائیل را  فریاد زده و همبستگی وحمایت همیشگی 

خود را با غزۀ مقاوم اعلام نمایند.«

2۹ دی ، روز غزه؛ برگزاری 
تظاهرات در 5 استان کشور

همزمان با »۲۹ دی ؛ روز غزه« ، تظاهرات جمعه های خشم و انزجار در ۵ 
استان کشور برگزار می شود.به گزارش ایسنا، شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی اعلام کرد: »۲۹ دیماه نماد مقاومت، یادآور پیروزی قدرت ایمان 
در برابر جبهۀ کفر و نمایش عزتمندی و استواری مردم مظلوم غزه است.  
غزۀ مظلوم مقتدرِ که در مقابل حملات وحشیانه و دیوانه وار رژیم غاصب 
و تا بن دندان مســلح صهیونیستی تمام قد ایستاده، به جهان نشان داد 
که می توان با توکل به خدا، عزم و بردباری، هیمنۀ پوشــالی و دروغین 
رژیم منحوس و مزدور صهیونیست را فروریخت.امروز جنایات جنگی در 
قتلِ عام عمومی و کشتار وحشیانه و سلاخی بی امان انسان های بی گناه 
و مظلوم غزه و توحش و بربریتِ رژیم ســفاک صهیونیستی اسرائیل با 
حمایت اربابان آمریکایی؛ هلوکاســتی واقعی را در باریکۀ غزه رقم زده 
که ایستادگی و پایداری کم نظیر و مثال زدنی غیور مردان و شیرزنانش 
آن را به عنــوان باریکۀ عزّت و اقتدار و مقاومت جهان در حافظه تاریخ 
ماندگار ساخت.صهیونیست های سفاکِ خون آشام و تمامی گروه های 
تکفیری ـ تروریستی  آنان در داخل و خارج بایستی به خوبی بدانند که 
نیروهای مسلح  و سپاه مقتدر، با اشراف دقیق و کامل اطلاعاتی، همیشه 
آمادۀ نبرد بوده و عملیات غرورآفرین اخیر موشــکی ســپاه علیه مقر و 
دژهای مستحکم و زیر زمینی صهیونیســت ها و تروریست های دست 
پرودۀ آنان، اجابت خواسته به حق ملت ایران در انتقام سخت از جنایات 
تروریســت های دست پرورده رژیم اشــغالگرقدس بوده و مورد حمایت 

قاطع مردم ظلم ستیز و شهید پرور ایران اسلامی است.

وزیر ارتباطات: پنجره ملی خدمات 
هوشمند دولت فعال است

وزیــر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: ۳۵ میلیون نفر از هموطنان بالای ۱۸ ســال تا 
بــه حال حداقل یک بار به پنجره ملی خدمات هوشــمند دولت مراجعه و از خدمات آن 
استفاده کرده اند.به گزارش ایسنا، عیسی زارع پور صبح امروز -چهارشنبه ۲۷ دی ۱۴۰۲- 
در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران با ارائه گزارشی از پنجره ملی خدمات 
هوشمند دولت اظهار کرد: برای اولین بار در این دولت پنجره ملی خدمات هوشمند سال 
گذشته راه اندازی شد. بر اساس تکلیف قانونی که در قانون بودجه ۱۴۰۱ مشخص شده بود 
تکالیفی برای دستگاه ها مشخص شد تا سال گذشته حداقل ۳۰ درصد از خدمات خود را 
از طریق این پنجره ارائه دهند.وی افزود: دستگاه ها ابتدا باید به این پنجره متصل می شدند 
که آدرس آن my.gov.ir است. در قانون بودجه ۱۴۰۲ هم چهار تکلیف مشخص شده 
بود که اولا دستگاه های باقی مانده متصل شوند، ثانیا تمام خدماتشان را از طریق این پنجره 
ارائه دهند، ثالثا تمام استعلامات بین دستگاهی به شکل برخط انجام شود و رابعا ۲۰ درصد 
خدماتشان را هم به شکل هوشمند ازائه دهند. تعریف ما از خدمات هوشمند هم این است 
کــه بدون مراجعه حضوری و بدون دریافت هرگونــه مدرک چه برخط و غیربرخط و در 
لحظه بدون مداخله انسانی خدمت دریافت شود.زارع پور در ادامه عنوان کرد: خوشحالم که 
اعلام کنم الحمدلله پنجره راه افتاده و الان که در خدمت شما هستم بیش از ۳۵ میلیون 
کاربر احراز هویت شــده دارد یعنی ۳۵ میلیون نفر از هموطنان بالای ۱۸ سال تا به حال 
حداقل یک بار به پنجره ملی خدمات هوشــمند دولت مراجعه و از خدمات آن اســتفاده 
کرده اند که این رکورد بسیار بزرگی است. این عدد در فروردین امسال حدود ۱۳ میلیون 
بود یعنی تقریبا سه برابر شده و ۲۸۰ درصد رشد داشته است.وی با اشاره به این که »تعداد 
مراجعات ماهانه به این پنجره هم قابل توجه است«، افزود: به طور میانگین ما ماهانه ۸۰ 
میلیون مراجعه داشته ایم یعنی هر کدام از آن ۳۵ میلیون کاربر تقریبا سه بار مراجعه و از 
خدمات این پنجره استفاده کرده اند.وزیر ارتباطات با یادآوری این موضوع که اتصال بعضی 
از دســتگاه ها مورد اشکال است و باقی مانده اند، خاطرنشان کرد: چند زیرمجموعه وزارت 
جهاد کشاورزی باقی مانده اند. البته بعضا متصل شده اند ولی استاندارد اتصال را از دست 
داده اند و درحال اتصالند. ســازمان بهزیستی هم با وجود اینکه از اولین سازمان هایی بود 
که متصل شد به دلیل مشکلاتی که در سامانه های خود داشته فعلا از اتصال خارج 

شده و امیدواریم که هر چه سریع تر متصل شوند.

در جلسه هیئت دولت مطرح شد

قدردانی رئیسی از تلاش های مجاهدانه بخش های مختلف برای تامین و حفظ امنیت
رئیس جمهور با اشــاره به تلاش های دشمنان برای ناامن جلوه 
دادن جمهوری اسلامی ایران، از همه نیروهای نظامی، انتظامی 
و امنیتــی که مخلصانه، مجاهدانه و بی نام و نشــان برای تامین 
و حفظ امنیت کشــور شــبانه روز تلاش می کنند، تقدیر کرد.به 
گزارش ایسنا، ســید ابراهیم رئیسی صبح چهارشنبه در جلسه 
هیئت دولت با اشاره به تلاش های دشمنان برای ناامن جلوه دادن 
جمهوری اسلامی ایران، از اقدامات سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در منطقــه برای ارتقای آرامش و امنیت قدردانی و با بیان اینکه 
امنیت در هر کشــوری مهمترین مسئله است، از همه نیروهای 
نظامی، انتظامی و امنیتی که مخلصانه، مجاهدانه و بی نام و نشان 
برای تامین و حفظ امنیت کشور شبانه روز تلاش می کنند، تقدیر 
کرد.وی در ادامه با اشــاره به گذشت ۱۰۰ روز از جنایات رژیم 
کودک کش صهیونیســتی علیه مردم مظلوم و مقتدر غزه اظهار 
داشــت: رژیم صهیونیســتی در این مدت با وجود حمایت های 
همه جانبه آمریکا و برخی کشورهای غربی، هیچ دستاوردی جز 
کشــتار ۲۴ هزار زن و کودک بی دفاع و بی گناه و مجروح کردن 
بیش از ۶۰ هزار نفر نداشــته  و با وجود ارتکاب جنایات گسترده 
در رســیدن به اهداف اعلامی خود یعنی از بین بردن مقاومت و 
جدا کردن مردم از مقاومت و مجاهدان فلســطینی ناکام مانده 
است.در جلسه امروز هیئت دولت همچنین وزیر امور اقتصادی 
و دارایی در گزارشی از اجرایی شدن دستور رئیس جمهور برای 
رفع ناترازی های شــبکه بانکی گفت: برای رفع ناترازی و کفایت 
ســرمایه پایین بانک ها که یکی از مهمترین نقاط ضعف شبکه 
بانکی کشــور بود، به ترتیب در سال های ۱۴۰۰ حدود ۴۳ هزار 
میلیارد تومان، در ســال ۱۴۰۱ حدود ۹۸ هزار میلیارد تومان و 
در سال جاری حدود ۱۴۱ هزار میلیارد تومان به سرمایه بانک ها 
افزوده شده و خواهد شد تا وضعیت کفایت سرمایه شبکه بانکی 
بهبود یافته و مشکلات ناترازی های بانک ها برطرف شود.به گفته 
وزیر امور اقتصادی و دارایی، بیش از ۲۷۰ هزار میلیارد تومانی که 
از ابتدای دولت مردمی تا پایان سال جاری برای افزایش سرمایه 
بانک ها تخصیص یافته، معادل تمام افزایش ســرمایه هایی است 
که در دولت های گذشته در بانک ها صورت گرفته است.وزیر نفت 

نیز از بهره برداری از ۵ طرح بزرگ پتروشیمی تا پایان امسال خبر 
داد و افزود: طرح پتروشیمی ابن سینای همدان در سال ۸۳ و در 
جریان ســفر رهبر معظم انقلاب اسلامی به این استان مصوب 
شــده، اما بلاتکلیف مانده بود تا اینکه اخیرا با ارزش ۱ میلیارد 
دلار فعال شده اســت.وزیر نفت با بیان اینکه وزارت نفت علاوه 
بر پتروشــیمی همدان، اجرای ۵ طرح بزرگ دیگر پتروشیمی 
را دنبــال کرده که ۴ واحد از این پتروشــیمی ها از ســال ۸۳ و 
۸۵ معطل و بلاتکلیف بوده اند، خاطرنشان کرد: طرح پتروشیمی 

زنجان با وجود ۹۸ هزار ســرمایه گذار مردمی در استان از دیگر 
طرح های معطل مانده از سال ۸۵ بود که از ابتدای دولت مردمی 
فعال شده و پیشرفت اجرای آن از ۱۸ درصد به ۵۳ درصد رسیده 
است.طرح های پتروشیمی گلستان، تربت حیدریه و بروجن نیز از 
دیگر پروژه های در دست اقدامی بودند که وزیر نفت در گزارش 
خود به فعال شــدن آنها و اهمیت بهره برداری از این طرح ها در 
جلوگیری از خام فروشی، ارزآوری و ایجاد اشتغال اشاره کرد.در 
پایان جلسه امروز نیز سردار کارگر رئیس بنیاد حفظ و نشر آثار 

دفاع مقدس از اقدامات صورت گرفته در زمینه تقویت اردوهای 
راهیان نــور و برنامه جامع بهره برداری از موزه های دفاع مقدس 
گزارشی ارائه داد که رئیس جمهور ضمن تقدیر از اقدامات انجام 
شده، اردوهای راهیان نور را مدرسه ای بزرگ و الهام بخش دانست 
که می تواند در جهت ایجاد امید و آرامش در جامعه و بازخواهی 
رشادت های مجاهدان و افتخارآفرینی فرزندان این ملت به شکل 

موثری نقش آفرینی کند.

ســخنگوی دولت گفت: از مجلــس خواهش می کنم کمک کنند پیشــنهاد 
دولت برای افزایش میانگین حقوق در لایحه بودجه تصویب شــود تا شرمنده 
حداقل بگیرها نباشــیم و بتوانیم به سمت عدالت در پرداخت ها حرکت کنیم.

به گزارش ایســنا، علی بهادری جهرمی در حاشــیه جلسه امروز هیئت دولت 
در جمع خبرنــگاران اظهار کرد: در ابتدای جلســه هیئت دولت رئیس بنیاد 
حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس، گزارشی از اقدامات این بنیاد به ویژه 
در ســفرهای راهیان نور ارائه کرد که نشانگر استقبال بسیار مناسب جوانان و 
نوجوانان دانش آموز و دانشجوی کشور است. ارتقای زیرساخت ها در این زمینه 
باتوجه به حجم استقبال و اشتیاق به سفرهای زیارتی در این مناطق وجود دارد 
که رئیس جمهور دستورات لازم را برای تقویت همکاری ها و توسعه زیرساخت ها 
اعلام کردند.وی افزود: امروز هیئت وزیران تصویب کرد مبالغی به منظور حفظ 
نباتات گیاهی و حمایت از آن ها برابر آفت هایی که در حوزه های مختلف به ویژه 
در تولید خرما در استان های بوشهر، فارس، سیستان و بلوچستان، خوزستان، 
هرمزگان و کرمان با آن مواجه هســتند، اختصاص پیدا کند.دبیر هیئت دولت 
ادامه داد: همچنین در خصوص نقل و انتقال سوابق بیمه ای یا بازنشستگی بین 
صندوقهای مختلف بازنشستگی که امکان تجمیع سوابق بیمه ای را فراهم و نقل 
و انتقال ســوابق را تسهیل می کند و امکان دریافت مستمری جمع هم وجود 
داشته باشد، در دولت مصوب شد.وی در پاسخ به پرسشی درباره شیوه مدیریت 
بازار در دولت، اظهار کــرد: دولت از همان روزهای اول پیگیر ایجاد تمرکز در 
مدیریت بازار بود. یک بار تحت عنوان موافقت با طرح تشــکیل وزارت بازرگانی 
در مجلس اظهار نظر کردیم، یک بار با مشورت مجلس قرار شد سازمان تنظیم 

بازرگانی داخلی تشکیل شــود و دولت در این زمینه لایحه ای برای این امر به 
مجلس فرستاد. متاسفانه اما در هیچکدام از اینها مجلس تصمیم گیری نهایی 
نکرد تا بتوان نظارت متمرکز و موثرتری بر بازار داشت.در نهایت تصمیم گیری 
دولت بر آن شد که ســازمان حمایت از مصرف کننده و تولیدکننده با تقویت 
ســاختار و تشــکیلات مناســب، به صورت متمرکز متولی نظــارت بر بازار و 
جلوگیری از افزایش قیمت ها باشد و متولی تنظیم گری بازار و بازرگانی داخلی 
در کشــور باشد. همه استان ها و بخش ها نیز موظف به همکاری با این سازمان 
شــدند.بهادری جهرمی در پاسخ به پرسشی درباره افزایش حقوق، اظهار کرد: 
باید سعی کنیم در سقف منابع موجود، هزینه ها را پیش بینی کنیم، اگر منبعی 
واقعی پیش بینی می شــود، می توان هزینه آن را افزایش داد. اگر جز این باشد 
خلق هزینه اضافه یعنی خلق تورم برای مردم. مردم خواسته شــان نبود تورم 
اســت و خواهش ما این اســت بودجه ای تراز ببندیم.وی افزود: تاکید دولت بر 
افزایــش میانگین ۱۸ یا ۲۰ درصد حقوق اســت؛ این پرداخت حقوق عادلانه 
است. یعنی کسی که حداقل بگیر است یا حقوق پایین دارد دولت امکان افزایش 
۳۰ درصدی حقوق برای او داشته باشد چراکه دریافتی کمتر دارد و این افزایش 
برای او ۳ میلیون تومان است. اما کسی که حقوق ۵۰ میلیونی می گیرد دلیلی 
ندارد که ۲۰ درصد افزایش حقوق داشته باشد. او با ۱۰ درصد افزایش حقوق، 
۵ میلیون تومان دریافتی بیشتر دارد.سخنگوی دولت گفت: از مجلس خواهش 
می کنم کمک و همراهی کنند که پیشنهاد دولت برای افزایش میانگین حقوق 
در لایحه بودجه تصویب شــود تا شــرمنده حداقل بگیرها نباشیم و بتوانیم به 

سمت عدالت در پرداخت ها حرکت کنیم.

وزیر راه و شهرســازی گفت: موجران و مســتاجران می توانند با مراجعه به سامانه خودنویس به صورت رایگان از امکانات این 
سامانه برای دریافت کد رهگیری استفاده کنند.به گزارش ایسنا، مهرداد بذرپاش در حاشیه جلسه امروز هیات وزیران در جمع 
خبرنگاران،  گفت: موجر و مستاجر می توانند به صورت رایگان به سامانه قراردادهای اجاره یا سامانه خودنویس مراجعه کرده 
و قراردادهای فی مابین شــان را با حضور شــاهدان نوشته، امضا و ثبت کنند.وی ادامه داد: این نوع قراردادها در شوراهای حل 
اختلاف معتبر و قابل استناد است.وزیر راه و شهرسازی از ثبت و صدور کد رهگیری برای ۶۰ هزار قرارداد سامانه خودنویس 
سخن گفت و افزود: از ۲۰۰ هزار نفری که وارد سامانه شده و اطلاعات اولیه شان را ثبت کرده اند، ۶۰ هزار نفر قراردادهای شان را نهایی کرده اند. برای همه این قراردادها 
کد رهگیری صادر شد که همگی این قراردادها در نظام معاملات مسکن کشور معتبر است.بذرپاش ابراز امیدواری کرد سامانه خودنویس در کاهش قیمت تمام شده 
ملک و مسکن نیز تاثیرگذار باشد.وی از افتتاح سامانه خودنویس از امروز ۲۷ دی ۱۴۰۲ خبر داد و گفت: این سامانه همان سامانه قراردادهای اجاره بود که در گذشته 
میزبان موجران و مستاجران برای ثبت قراردادهای فی مابین شان به صورت رایگان روی سامانه بود. این سامانه امروز با نام جدید قراردادهای اجاره ملک را ثبت و برای 

آنها کد رهگیری صادر می کند که در محاکم حل اختلاف قابل استناد است.

وزیر اقتصاد گفت: تلاش کرده ایم تا کفایت ســرمایه بانک هایی که وضعیت نامناســبی دارند، اصلاح شود.به گزارش ایسنا، احسان خاندوزی در حاشیه 
جلسه امروز هیئت دولت در جمع خبرنگاران اظهار کرد: باتوجه به وضعیت بسیار نامناسبی که کفایت سرمایه بانک های کشور داشتند و دستوری که 
رئیس جمهوری مبنی بر اینکه باید ناترازی های بانکی رفع و رجوع شود، در طول ۱۰ ماه اخیر تلاش بسیاری انجام گرفت که کفایت سرمایه بانک هایی 
که وضعیت نامناسبی دارند اصلاح شود.وی افزود: براساس آخرین مصوبات مجامع بانک ها، بانک کشاورزی حدود ۸ هزار میلیارد تومان، بانک صنعت 

و معدن نزدیک ۹ هزار میلیارد تومان، بانک صادرات ۴ هزار میلیارد تومان، بانک توسعه صادرات ایران ۵ هزار میلیارد تومان، پست بانک ۲ هزار میلیارد تومان، بانک رفاه ۱۰ هزار میلیارد تومان، بانک 
ملت بیش از ۳۵ هزار میلیارد تومان، بانک قرض الحسنه مهر نزدیک ۳۵۰۰ میلیارد تومان، بانک تجارت ۱۲ هزار میلیارد تومان، بانک اقتصاد نوین ۳ هزار میلیارد تومان و بانک های ملی و سپه مجموعا 
۵۰ هزار میلیارد تومان، موکول به تأیید ضمانت نامه سازمان برنامه، افزایش سرمایه خواهند داشت.وزیر اقتصاد افزود: به این مجموع، ۱۴۰ هزار میلیارد بهبود کفایت سرمایه بانک های تحت مدیریت 
دولت تا پایان اســفند را تجربه خواهیم کرد. ســال گذشته ۹۸ هزار میلیارد تومان افزایش کفایت ســرمایه بانک ها را داشتیم و در سال ۱۴۰۰، ۴۳ هزار میلیارد تومان بهبود سرمایه بانک های تحت 

مدیریت دولت را داشتیم. عدد ۴۳ به ۹۸ و در اسفندماه امسال به ۱۴۰ هزار میلیارد می رسد و مجموعا بیش از ۲۷۰ هزار میلیارد تومان افزایش سرمایه بانک های تحت مدیریت دولت خواهد بود.

خاندوزی: بهبود کفایت سرمایه بانک های دولتی به خبر بذرپاش از صدور کد رهگیری رایگان در سامانه خودنویس
140 هزارمیلیارد تومان می رسد

بهادری جهرمی: مجلس با پیشنهاد دولت برای افزایش میانگین 
حقوق همراهی کند
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گزیده خبر اسلامی در حاشیه جلسه دولت خبر داد

آمریکایی ها یک بار آب سنگین ایران را خریداری کردند

وزیر نیرو تشریح کرد

جزئیات 180 برنامه برای مدیریت مصرف برق در تابستان 1403

رییس سازمان انرژی اتمی از تولید آفتکش های جدید هسته ای برای 
نابود کردن آفات از نخلســتان های کشور خبر داد.به گزارش ایسنا،  
محمد اسلامی در حاشیه جلسه هیات وزیران در جمع خبرنگاران، 
گفت: ســند راهبردی ۲۰ ساله ســازمان در ابعاد مختلفی از جمله  

سلامت مردم و امنیت غذایی است.
وی ادامه داد: با وجودی که ظرفیت های لازم را از ســال ۱۳۸۶ دارا 
بودیم اما در مقایســه با دنیا کارهای مان در این زمینه را دیر شروع 
کردیم. تا پایان سال سه مرکز جدید را در این راستا افتتاح می کنیم 
تا گام های مثبت در جهت حفظ ســلامت مــردم را با زدودن آفات 
از محصولات کشــاورزی برای جبران عقب ماندگی ها دنبال کنیم.

رییس ســازمان انرژی اتمی تاکید کرد: با فناوری جدید هســته ای 
به دنبال پاکسازی آفات موجود در نخلستان های کشوریم. سامانه ای 
را طراحی و ساخته ایم و کارشناسان سازمان انرژی اتمی به صورت 
میدانی در نخلستان های کشور در حال آزمایش این آفت کش جدید 
هستند.اسلامی در پاسخ به پرسشی درباره سطح دسترسی بازرسان 
آژانس انرژی اتمی به تاسیســات هسته ای کشورمان، گفت: ما عضو 
پادمان هستیم و مطابق پادمان با آژانس همکاری می کنیم و بازرسان 
آژانس نیز طبق پادمان کارشــناس اعزام می کند و در تاسیســات 
هسته ای کشور دوربین نصب می کند.وی ادامه داد: سر و صدای که 
اروپایی ها هر ســه ماه  یک بار بر علیه ایران به راه می اندازند بیشتر 
مربوط به سند برجام است.  سند برجام، شده قطعنامه ۲۲۳۱ شورای 
امنیت سازمان ملل که ایران نیز به موجب قانون اقدام راهبردی رفتار 
می کند. گزارش های آژانس انرژی اتمی عدم انطباق براســاس یک 
ســری از بندها را گزارش می کند اما بند ۲۶۳۶ که ایران در برجام 
به آن عمل می کند، وظیفه آژانس نیســت که عدم اجرای تعهدات 
طرف های برجام را گــزارش کند. ما خودمــان باید گزارش دهیم 
که این کار را انجام می دهیم اما گزارش های ما شــنیده نمی شــود.

رییس ســازمان انرژی اتمی خاطرنشان کرد: وقتی طرف اروپایی به 
تعهداتش عمل نمی کند و تحریم ها را لغو نمی کند ایران نیز محدود 
به مفــاد برجام و پادمان، به تعهداتش عمل می کند.اســلامی اکثر 
کشورهای پیشــرفته را خریدار آب سنگین ایران دانست و گفت: از 

آب سنگین هسته ای کشورمان نیز مشتاق گرفته و صادر می کنیم. 
آمریکایی ها هم یک بار آب سنگین ایران را خریداری کردند.وی در 
بخش دیگری از سخنانش از عدم اجازه به نمایندگان مجلس برای 
دخالت در انتصابات سازمان انرژی اتمی سخن گفت.رییس سازمان 

انرژی اتمی با اشــاره به روز هوای پاک، گفت: پاک ترین انرژی دنیا، 
انرژی هسته ای اســت. دنیا اراده کرده نیروگاه های اتمی شان را سه 
برابر کنند. تاسیس نیروگاه های اتمی در مقیاس بزرگ و کوچک را 

هدف گذاری کرده ایم تا گازهای گلخانه ای به صفر برسد.

وزیر نیــرو از تدوین ۱۸۰ پروژه و برنامه 
برای مدیریت مصرف برق تابستان ۱۴۰۳ 
خبر داد و گفت: امروز برای رفع ناترازی 
صنعت برق، باید نسبت به بهره مندی از 
روش های مفید با فناوری های جدید اقدام 
شود.به گزارش ایسنا، علی اکبر محرابیان 
در مراســم تکریم و معارفــه مدیرعامل 
توانیر افــزود: ۱۸۰ پــروژه و برنامه در 
گروه های مختلف تدوین شــده اســت 
که یکایک این برنامه ها ضامن موفقیت 
ماست، به عبارتی تکمیل حلقه های این 
زنجیر بزرگ می توانــد ضامن موفقیت 
باشــد و اگر در هر بخشی، هر شرکتی و 
یا هر اســتانی، حلقه های مفقوده داشته 
باشیم حتما بدون شک از آن نقطه لطمه 
می خوریم.وی ادامــه داد: پنج کمیته را 
برای اجرایی کردن این برنامه ها طراحی 
کرده ایم، تا امروز بالغ بر ۴۲۴ مصوبه در 
این کمیته ها داشــتیم، ۴۸ جلسه اصلی 
و ۲۳ جلســه فرعی تشکیل شده است؛ 
جلســات برگزار شده نیز کاملا عملیاتی 
و تصمیم هاکاملا اجرایی است.وزیر نیرو 
گفت: مهم ترین نگرانی بنده این اســت 
که کل صنعت مشــتمل بر حدود ۱۰۰ 
هزار نفر نیروی همکار، آیا همراه حرکت 
می کنند یا خیر؟ قطعا همراهی این خیل 
عظیم در گرو توجه مدیر و حرکت مدیر 

با کل صنعت است.
محرابیــان ادامه داد: یکی از مهم ترین کمیته های مــا کمیته مدیریت و بهینه 
ســازی مصرف اســت، در این کمیته مجموعه تصمیم ها در قالب دستورالعمل 
های بهینه سازی مصرف اخیرا ابلاغ شده است یک دستورالعمل در حوزه اداری، 
یک دســتورالعمل در حوزه خانگی، یک دســتورالمل در حوزه کشاورزی و یک 
دستورالعمل در حوزه صنعتی تهیه شده است، که اگر تک تک این دستورالعمل 
ها گام به گام اگر اجرا شــود قطعا ما می توانیم صنعــت را اداره کنیم.وزیر نیرو 
گفت: موضوع رفع ناترازی، محدودیت یا یک بحران نیســت بلکه استفاده از علم 
و تکنولــوژی برای مدیریت صحیح، عالمانه و اقتصادی صنعت اســت.وی افزود: 
به هیچ وجه اقتصادی نیســت برای مصرف پیک خود در تولید، انتقال و شــبکه 
ظرفیت سازی کنیم و در هیچ کشور پیشرفته ای نیز چنین تصوری وجود ندارد، 
لذا مدیریت صنعت برق در شرایط موجود یک مدیریت کاملا علمی است.محرابیان 
ادامه داد: در روز شنبه یک نمونه را خدمت آقای رئیس جمهور و برخی از اعضای 
هیات دولت مثال زدم؛ نمودار مصرف صنعت را در روز ۱۳ آذر و پنجم مرداد نشان 
دادم که چگونه با شــیوه های مدرن مدیریت مصرف توانســتیم در تابستان ۲.۵ 
درصد انرژی بیشتری در یک روز به نسبت روزی که هیچگونه محدودیتی نداریم 
تامین کنیم، این به معنای افتخار صنعت است.وزیر نیرو گفت: در ادارات مصوبه 
ای در شورای عالی انرژی ابلاغ شد که ۲۰ درصد مصرف ادارات از طریق نیروگاه 
های تجدیدپذیر تامین شود، این دستورالعمل را بنده ابلاغ کرده ام، در صنعت هم 
قانون داشتیم یک درصد از مصرف برق در سال ۱۴۰۲ از محل تجدیدپذیر تامین 

شــود و تا پنج سال هر سال یک درصد اضافه شــود تا این میزان به پنج درصد 
برسد.وی افزود: مهم ترین نقطه ضعف مان در تجدیدپذیر عدم کشش بازار است 
و منطقی هم هســت که از طرف بازار هم کششــی نباشد چون انرژی و سوخت 
رایگان داده می شود و یک مسابقه ناعادلانه ای بود؛ برای رفع این بی عدالتی، یک 
کشش تقاضا در قانون و مصوبه شورای عالی انرژی به وجود آوردیم، همکاران باید 

در این باره کنترل کنند که این موارد اجرا شود.
وزیر نیرو گفت: تابســتان ســختی را در پیش داریم اما مــی توانیم از آن بدون 
خاموشی عبور کنیم به شرط آنکه این برنامه ها را رعایت کنیم.وی افزود: یکی از 
مهم ترین برنامه ها این است که موضوع صرفه جویی را در یک چارچوب مدیریت 
شــده و در یک بستر تعاملی با شــیوه های اطلاع رسانی ساعتی و لحظه ای به 
مصرف کننده منتقل کنیم و یک مشــارکت ملی و عمومی را در صرفه جویی و 
توجه دادن به مصرف جلب کنیم، اگر این اقدام انجام شود در کنار اقدام های دیگر 
می توانیم نه تنها تابستان ۱۴۰۳ را بلکه تمام سال های پیش رو را در واقع عبور 
کنیم.محرابیــان ادامه داد: موضوع اپراتور انرژی همین بحث را دنبال می کند، ما 
امروز بسترهای مختلفی برای ارتباط با مردم داریم یکی از این بسترها، استفاده از 
تلفن های همراه است و امکان تعامل وجود دارد و اگر ابزارهای دیگر رسانه بسیج 
شوند که بتواند این ارتباط را تقویت کنند، این یک ظرفیت بسیار مهم است که 
ما باید بتوانیم از آن حداکثر بهره را ببریم.وزیر نیرو گفت: در کمیته توسعه و ارتقا 
شــبکه، تعداد نقاطی که در شبکه ضعف داریم به خصوص در پیک تابستان، به 
خوبی شناســایی و اولویت بندی شده است و به عنوان پروژه های حیاتی مصوب 

و ابلاغ شــده اســت و در حال 
حاضر در مســیر اجراست. مهم 
ترین آن ها در تهران، مازندران، 
گیلان، سیستان و بلوچستان و 
خوزستان است.مشاور وزیر نیرو 
در این مراسم گفت: سال ۱۴۰۰ 
شــرایطی بود که نوعی یاس و 
ناامیدی و سرخوردگی به خاطر 
وضعیتــی که ایجاد شــده بوده 
حاکم شده بود بر صنعت برق و 
این که از کجا شــروع بکنیم که 
امور به ســامان برسد کاری بود 
که در ایــن دوره باید انجام می 
شد که با مدیریت داهیانه مقام 
وزارت بــه خوبی انجام شــد به 
طوری که دو تابستان گذشته را 
با کمترین مشکل سپری کردیم.

آرش کردی با اشاره به تحول در 
شــاخص های صنعت برق طی 
دو ســال اخیر ادامه داد: بیشتر 
شــاخص های مد نظــر ابتدای 
برنامه وزارت نیرو محقق شــده 
و بخش هــای مختلف صنعت 
برق اعم از اقتصــادی، درآمدی 
و توسعه شــبکه های برق( در 
مسیر درســتی قرار گرفته اند.

وی ادامــه داد: اقدام های وزارت 
نیرو به مدیریت آقای محرابیان 
به گونه ای بوده که ریل گذاری ها به شــکل ایجاد قوانین منسجم و بلندمدت و 
پایدار انجام شده که اگر ما بتوانیم این قوانین را به منصه ظهور برسانیم، مطمئنا 
صنعت برق خیلی زود در جایگاه مطلوبی که شایســته آن هســت، قرار خواهد 
گرفت.کردی گزارشی از عملکرد شرکت توانیر در دوره مسوولیت خویش را بیان 
کرد و گفت: مهمترین دســتاورد وزارت نیرو در این دوره که دستاورد کمی هم 
نیســت، رضایت مردم، مشترکان و ذی نفعان صنعت برق و مسوولان نظام است 
که ناشــی از اقدام هایی است که طی این دوره با راهبری شخص وزیر نیرو انجام 
شد.بنا بر اعلام  شرکت مدیریت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران)توانیر(، وی 
افزود: در این دوره به بیش از ۳۰ هزار مگاولت آمپر توســعه شبکه دست یافتیم، 
بیش از ۴ هزار کیلومتر خطوط انتقال و فوق توزیع احداث شــد، شبکه برق ۱۲ 
هزار روستا نوسازی و ۱٧ هزار دستگاه مولد برق خورشیدی به عشایر تحویل داده 
شد.کردی با ابراز خرسندی از این که مردی از امتحان پس داده از تبار برق عهده 
دار مسوولیت صنعت برق شده، برای مصطفی رجبی مشهدی در مسوولیت جدید 
آرزوی موفقیت کرد.رجبی مشهدی مدیرعامل و رئیس هیات مدیره شرکت توانیر 
نیز در این مراسم پرداختن به دو موضوع ماده ۴ قانون مانع زدایی و جهت گیری 
مناســب در توســعه تجدیدپذیرها را جزو اولویت های کاری خود در مسوولیت 
جدید برشمرد و گفت: توجه به این مقوله قطعا می تواند به مشکل ناترازی صنعت 
بــرق کمک موثری کند.وی بر تداوم اجرای برنامه های بهینه ســازی و مدیریت 

مصرف برق و در کنار آن برای گذر موفق از اوج بار ۱۴۰۲ تاکید کرد.

عرضه شمش  طلا در مرکز مبادله ارز و طلای ایران با قیمتی مبتنی  بر عرضه و تقاضا، امروز )چهارشنبه( آغاز می شود.
به گزارش ایسنا، مرکز مبادله ایران با هماهنگی بانک مرکزی جمهوری اسلامی و مطابق با ابلاغیه هفتم دی ماه ۱۴۰۲ این 
بانک مبنی بر »الزام تحویل، عرضه و فروش شمش های طلای وارداتی به منظور رفع تعهد ارزی صادرکنندگان در بستر مرکز 
مبادله ارز و طلای ایران« ســازوکار، سامانه  ها و نیز بســتر رفع تعهد ارزی صادرکنندگان با استفاده از واردات شمش طلا را 
طراحی کرده است و صادرکنندگانی که مایل به رفع تعهد ارزی صادراتی با استفاده از واردات شمش طلا هستند، می  توانند 
از بستر مرکز مبادله ایران اقدام کنند. واردات شمش طلا با اختصاص ۲.۵۴ درصد از ارزش کل واردات کشور در ۹ ماهه سال 
جاری رتبه چهارم اقلام عمده کالاهای وارداتی کشور را به خود اختصاص داد.هدف از عرضه طلا در مرکز مبادله ارز و طلای 
ایران، جلوگیری از قاچاق و اســتفاده از طلا برای صنعت اســت تا حتی اگر خروج طلا صورت می گیرد، به  صورت صادرات جواهرات و با ارزش افزوده باشد.از این رو امروز اولین 
جلســه حراج شــمش طلا به  صورت حضوری برگزار می شود. این شمش ها یک کیلویی هستند و عرضه کنندگان تمام افراد از جمله واردکنندگان طلا از طریق رفع تعهد ارزی 
خواهند بود. متقاضیان طلا نیز رسته تولیدکنندگان در صنف جواهر و بانک ها هستند و همچنین بانک مرکزی نیز به عنوان بازارگردان در طرف عرضه و تقاضا حضور خواهد داشت.

مشــاور وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: دولت هیچ دســتورکاری در موضوع آرد و نان و آزادسازی قیمت آن ندارد؛ 
نه ســهیمه بندی نان و نه آزادســازی نان؛ اینها جزو مفروضات طرح هوشمندسازی آرد و نان نیست.به گزارش ایسنا، 
محمد جلال اظهار کرد: طرح هوشمندســازی، اصولا طرح سهمینه بندی یا کالابرگ نان و مفاهیم این چنینی نیست. 
پس اگر احیاناً روایت یا تعبیری در این خصوص وجود داشته باشد که برای خرید نان مردم محدودیت وجود دارد، قویا 
این موضوع را رد می کنیم و همچنین فرایندی وجود ندارد.وی افزود: سامانه ای تحت عنوان nazar.ir خدمت مردم 
معرفی شــده و مردم می توانند روی نقشه روی گوشی های تلفن همراه خودشان، محل نانوایی های مختلف را ببینند 
و بعد از اینکه به نانوایی مراجعه کردند و خرید انجام دادند، بلادرنگ و بدون فاصله تراکنش خریدشــان را می توانند 
مشــاهده کنند و اگر احیاناً خریدی که اتفاق افتاده و مبلغی که ثبت شــده با هم انطباق نداشت، سریعا تجربه خرید 

خودشان را ثبت کنند.

مشاور وزیر اقتصاد:عرضه شمش طلا امروز در مرکز مبادله آغاز می شود

دولت هیچ دستور کاری برای آزادسازی قیمت و 
سهمیه بندی نان ندارد

حمایت 5500 میلیاردی از 
دانش بنیان های سلامت/هزینه های 

گزاف ارزیابی ها در سازمان غذا و دارو

رئیس صندوق نوآوری و شــکوفایی بــا بیان اینکه حدود ۱۵ درصد 
از شرکت های دانش بنیان در حوزه سلامت فعالیت می کنند، گفت: 
تاکنون بیش از ۵۵۰۰ میلیارد تومان خدمات مالی به شــرکت های 
دانش بنیان  فعال در حوزه ســلامت اعطا شــده اســت.به گزارش 
ایســنا، دکتر محمدصادق خیاطیان در حاشــیه بازدید از نمایشگاه 
سلامت بنیان در جمع خبرنگاران، حوزه سلامت را یکی از حوزه های 
پــر جاذبه برای شــرکت های دانش بنیان دانســت و گفت: بیش از 
۱۵ درصد شــرکت های دانش بنیان در حوزه سلامت از جمله دارو 
و تجهیزات پزشــکی فعالیت دارند، ضمن آنکه هم اکنون ۱۳ پارک  
فناوری سلامت و حدود ۱۰۰ مرکز رشد حوزه سلامت در کشور ایجاد 
شده است. وی با اشــاره به استقبال بسیاری از کشورهای جهان از 
محصولات دانش بنیان حوزه سلامت ایرانی، اظهار کرد: این شرکت ها 
در حال رقابت با بســیاری از کشورهای دنیا هستند، به گونه ای که 
در برخــی از حوزه های دارویی و تجهیزات پزشــکی انحصار ایجاد 
کرده اند. خیاطیان ارائه خدمات تامین مالی و توسعه بازار شرکت های 
دانش بنیان را از وظایــف و ماموریت های اصلی صندوق ذکر کرد و 
یادآور شد: از حضور شرکت های دانش بنیان در نمایشگاه های داخلی 
و خارجی برای معرفی و عرضه محصولاتشان حمایت می کنیم و در 
این راســتا تاکنون ۲٧٧ میلیارد تومان خط اعتباری و ۱۲۸ میلیارد 
تومان تسهیلات جعاله به ۴ صندوق پژوهش و فناوری حوزه سلامت 
اختصاص داده ایم.رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی، تاکید کرد: این 
صندوق تاکنون مبلغ بیــش از ۵۵۰۰ میلیارد تومان خدمات مالی 
به شــرکت های دانش بنیان فعال در حوزه سلامت اعطا کرده است. 
همچنین به میزان ۱٧۳ میلیارد تومان سرمایه گذاری در این حوزه 
صورت گرفته است.وی خاطرنشــان کرد: هرجا نوآوری وجود دارد، 
بخش رگولاتوری و تنظیم گری شاید کمی عقب باشد و این ویژگی 
نوآوری است؛ اما خوشبختانه سازمان غذا و دارو همپای دانش بنیان ها 
درحال حرکت است و زیرساخت هایی که توسعه داده است، نشانگر 
حرکت این سازمان همگام با نوآوری ها است. خیاطیان در خصوص 
همکاری صندوق نوآوری و شــکوفایی با سازمان غذا و دارو، توضیح 
داد: بخش ارزیابی محصولات حوزه ســلامت، ماموریت این سازمان 
است و شرکت های دانش بنیانی که بخواهند نسبت به مجوز گرفتن 
از ســازمان غذا و دارو اقدام کنند، در بخــش ارزیابی، ما می توانیم 
کارگزاران مشترکی را تعریف کنیم که این فرایند را کوتاه تر کنند و 
این موضوع به دلیل آشنایی این کارگزاران با حوزه دانش بنیان است.

وی تاکید کرد: ارزیابی ها با هزینه های نسبتا سنگینی همراه است و 
طبق مذاکرات صورت گرفته صندوق نوآوری و شکوفایی در پرداخت 
کمک هزینه ارزیابی شرکت های دانش بنیانی که قصد داشته باشند از 

سازمان غذا و دارو مجوز دریافت کنند، حمایت می کند.
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دستورالعمل جدید مرکز ملی فضای مجازی برای حفاظت از داده های 
مردم در سکوها و ســامانه ها از سوی رییس این مرکز ابلاغ شد.به 
گزارش خبرنگار مهر، دکتر ســیدمحمد امین آقامیری دبیر شورای 
عالی و رئیس مرکز ملی فضای مجازی دستورالعمل اجرایی حفاظت 
از حریم خصوصی کاربران و شــیوه جمع آوری، پردازش و نگهداری 
اطلاعــات کاربران را به منظور اجرا، به دســتگاه های مختلف ابلاغ 
کرد.این دستورالعمل برای کاهش مخاطرات نقض حریم خصوصی 
کاربران و حمایت از آنها در برابر تهدیدات سایبری، اشخاص حقوقی 
غیر دولتی و دستگاه های اجرایی کشور را به رعایت قواعد جدیدی 
در حوزه پردازش و نگهداری داده های مرتبط با کاربران در سامانه ها 
و ســکوهای فضای مجازی ملزم کرد.این دستورالعمل که در قالب 
بخش نخست از سند مادر »سیاست ها و الزامات حفاظت از داده ها« 
تدوین شــده اســت، کلیه ارائه دهندگان خدمات فضای مجازی را 
ملزم به اعلام دقیق و شــفاف سیاست های حفظ حریم خصوصی و 

اخذ رضایت صریح از کاربران در خصوص این سیاست ها می کند.
همچنین مطابق این دستورالعمل، ارائه دهندگان خدمات، داده های 
کاربران را صرفاً در حد اقلام مورد نیاز و متناســب با اهداف صریح 
و مشــخص جمع آوری کرده و در صورت درخواست کاربران، امکان 
»حذف بدون قید و شــرط« تمام یا بخشــی از داده های ایشان را، 
ضمن رعایت مفاد قانون آئین دادرسی کیفری، فراهم خواهند کرد.

بر اســاس این ابلاغیه، اســتمرار ارائه خدمات یا تمدید مجوزهای 
فعالیت سامانه ها و ســکوهای موضوع دستورالعمل مذکور از سوی 
تنظیم گران بخشی و مراجع صدور مجوز، منوط به حصول اطمینان 
از رعایت این مقررات اســت که از طریق ســازوکار نظارتی تدوین 
شــده توسط مرکز ملی فضای مجازی، مورد سنجش و ارزیابی قرار 
خواهد گرفت.این دستورالعمل که در کمیسیون عالی تنظیم مقررات 
فضای مجازی کشــور به تصویب رسیده، توسط دکتر سید محمد 
امین آقامیری دبیر شورای عالی و رئیس مرکز ملی فضای مجازی، 
جهت اجرا، ابلاغ شده و براساس آن اقدامات اجرایی جدید و مهمی 
برای بهبود حفاظت از حریم خصوصی کاربران از این پس توســط 
دستگاه های مختلف در ســامانه ها و سکوهای فضای مجازی، اجرا 
خواهد شــد.این دســتور العمل در واقع گام بسیار مهمی در جهت 
تأمین امنیت داده های مردم در ســکوهای مختلف اســت که پس 
از هک های اخیر در برخی از ســکوها و سرقت اطلاعات مردم برای 
کاهش مخاطرات نقض حریم خصوصی کاربران و حمایت از آنها در 
برابر تهدیدات سایبری، اشخاص حقوقی غیر دولتی و دستگاه های 
اجرایی کشــور را به رعایــت قواعد جدیدی در حــوزه پردازش و 
نگهداری داده های مرتبط با کاربران در سامانه ها و سکوهای فضای 
مجازی ملزم کرد.این دستورالعمل که در قالب بخش نخست از سند 
مادر »سیاســت ها و الزامات حفاظت از داده ها« تدوین شده است، 
کلیه ارائه دهندگان خدمات فضای مجازی را ملزم به اعلام دقیق و 
شفاف سیاســت های حفظ حریم خصوصی و اخذ رضایت صریح از 

کاربران در خصوص این سیاست ها می کند.

از سوی مرکز ملی فضای مجازی؛

دستورالعمل جدید برای حفاظت 
از داده های مردم ابلاغ شد
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گل ماه!!

بازگشت رسمی رنو 5 در قالب یک هاچ بک شهری الکتریکی
با معرفی کانســپت جدید رنو ۵، سازنده فرانسوی رسماً از بازگشــت این هاچ بک نمادین خبر داده است. این خودرو که درواقع 
یک تجســم مدرن و الکتریکی از رنو ۵ اســت، بخشی از برنامهٔ استراتژیک رنو بنام Renaulution به حساب می آید که شامل 
معرفی هفت خودروی الکتریکی جدید تا سال ۲۰۲۵ می شود. در طراحی این کانسپت بشدت از طرح اصلی رنو ۵ الهام گرفته 
شده و آن را با ویژگی هایی مربوط به آینده ترکیب کرده است. در این کانسپت، مدیر طراحی رنو »ژیل ویدال« از عناصر ظاهری 
رنو ۵ اولیه برای پاسخگویی به نیازهای یک خودروی الکتریکی مدرن استفاده کرده است. به عنوان مثال، در دریچهٔ روی کاپوت 
حالا درگاه شارژ پنهان شده، در چراغ های عقب فلپ های هوایی تعبیه شده و مه شکن های جلو هم حالا نقش دی لایت را بازی 
یگر ویژگی های ظاهری این هاچ بک الکتریکی هم می توان به لوگوهای چراغ دار جلو و عقب، سقف پارچه ای و  می کنند. ازجملهٔ 

پرچم فرانسه در آینه های جانبی اشاره کرد.

قدوس چهارمیــن بازیکن برتر دور گروهی

پیشنهاد

چهره روز

کتاب کوره راه رهایی
کتاب کــوره راه رهایی رمانی فانتزی و ایرانی به قلم 
عادل محرمی زمانی است که داستانی هیجان انگیز و 
شگفت انگیز را برای شما روایت می کند. این کتاب با 
آمیزه ای از اسطوره، ماجراجویی و اتفاقات هیجان آور 
شــما را به ســفری دور و دراز رهنمون می کند. این 
رمان فانتزی اولین جلد از سه گانه ای به نام ریسمان 
رهایی است که به نقل داستان زندگی پسرکی جوان 
می پردازد. در ادامه با این کتاب جذاب بیشــتر آشنا 
می شــویم. کتاب کوره راه رهایی در سال ۱۴۰۲ در 
انتشارات متخصصان به چاپ رسیده است. نویسنده ی 
کتاب آقــای عادل محرمی زمانــی، در ۴۶۶ صفحه 
داســتان پرکشش خود را نوشته است. با وجودی که 
کتاب طولانی است، اما خوانندگان حرفه ای می توانند 
در روایت آن غرق شــوند و بدون خستگی داستان شــخصیت ها را دنبال کنند. شخصیت اصلی 
رمان کوره راه رهایی، مهم ترین و یکی از چهار شخصیت اصلی این کتاب، پسری ۱۹ ساله به نام 
»آناگ« است که آرزوهای بزرگی در سر دارد. داستان در جایی به نام شهر خاکستری می گذرد و 
زمان روایت، مربوط به گذشته های دور است. آناگ شخصیتی معمولی است که به ظاهر توانمندی 
ویژه ای ندارد پس چگونه این انسان در دنیای که هیچ نیازی در بودن وی نمی بیند، پس از مرگ 
راهی برای توانمند شــدنش باز و بر او تحمیل می کند؟ اصلا برای چه از میان شماران کهرمان و 
پهلوان او برای سقوط انتخاب می شود؟ این میان، این جوانک ایلامی اصلا چرا می پذیرد جرقه ی 
رابطه ی میان نیزه دار و نیزه انداز شــود؟ اما از این بابــت نمی توان مطمئن بود چون وقتی بعد از 
حادثه ی بزرگ شــهر خاکستری، پزشک از راه می رســد، آناگ را به عنوان شاگرد و همراه خود، 

انتخاب می کندٔ

کیانو چارلز ریوز
 Keanu Charles :کیانو چارلــز ریــوز )انگلیســی
Reeves؛ زادهٔ ۲ ســپتامبر ۱۹۶۴(، بازیگر کانادایی اســت. او 
در بیــروت، لبنان به دنیا آمــد و در تورنتو، کانادا 
بزرگ شــد. او بازیگری را در نمایش های تئاتر و 
فیلم هــای تلویزیونی آغاز کرد و نخســتین فیلم 
بلندش یانگبلاد )۱۹۸۶( بود. او نقش برجسته اش 
را در کمــدی علمی تخیلی ماجراجویی بســیار 
عالــی بیل و تــد )۱۹۸۹( به دســت آورد و این 
نقــش را در دنباله های آن تکــرار کرد. ریوز برای 
ایفای نقش یک مرد کلاهبردار در درام مســتقل 
آیداهوی اختصاصی خودم )۱۹۹۱( مورد تحسین 
قرار گرفت و با نقش های اصلی در نقطه شکســت 
)۱۹۹۱( و ســرعت )۱۹۹۴( خــود را به عنــوان 
قهرمان اکشن معرفی کرد.به دنبال حضور در چند فیلم ناموفق در گیشه، بازی ریوز در فیلم 
ترسناک وکیل مدافع شیطان )۱۹۹۷( مورد استقبال قرار گرفت. پس از بازی در نقش نئو 
در مجموعهٔ ســینمایی علمی تخیلی ماتریکس که در سال ۱۹۹۹ آغاز شد، او به شهرت 
بیشتری رسید. او در کنســتانتین )۲۰۰۵( جان کنستانتین را به تصویر کشید و در درام 
رمانتیک خانه ای روی برکه )۲۰۰۶(، تریلر علمی تخیلی روزی که دنیا از حرکت ایســتاد 
)۲۰۰۸( و هیجان انگیز جنایی ســلاطین خیابان )۲۰۰۸( بازی کرد. پس از یک دوره افت 
تجاری دیگر، ریوز با بازی در نقش جان ویک از مجموعهٔ سینمایی اکشن جان ویک که 
از سال ۲۰۱۴ آغاز شد، بازگشت موفقیت آمیزی را تجربه کرد. مجلهٔ تایم در سال ۲۰۲۲ 
او را یکی از ۱۰۰ شخص تأثیرگذار در جهان نامید.ریوز علاوه بر بازیگری، فیلم مبارز تای 
چی )۲۰۱۳( را کارگردانی کرده است. او برای گروه موسیقی داگ استار گیتار بیس نواخته 

و اهداف دیگری از جمله نویسندگی و بشردوستی را دنبال کرده است.

فرهنگ

گروهی از محققان با همکاری دو پژوهشگر ایرانی یک 
دستکش هوشمند ابداع کرده اند که تمام حرکات دست 
افراد دچار سکته را هنگام توانبخشی رصد و ردیابی می 
کند.به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از اینترســتینگ 
انجینرینــگ، ســکته یکی از دلایل اصلــی ناتوانی در 
سراســر جهان است و ســالانه میلیون ها نفر دچار آن 
می شــوند. یکی از معمول ترین و ناراحت کننده ترین 
پیامدهای سکته نیز از بین رفتن قدرت علمکرد دست 
است که به شدت روی توانایی انجام فعالیت های روزانه 
و کیفیت زندگی تاثیر می گذارد.در همین راستا گروهی 
از محققان دانشــگاه بریتیش کلمبیا با همکاری میان 
دکتر جانیس انگ، پروفســور دانشگاه بریتیش کلمبیا، 
پیمان ثروتی پروفســور مهندسی الکترونیک و رایانه و 
آروین تشکری دانشجوی مقطع دکتری وی یک گجت پوشیدنی جدید ابداع کرده اند که به این 
عده امکان می دهد قدرت عملکرد دست هایشان را باز یابند.گجت پوشیدنی مذکور یک دستکش 
هوشمند است که می تواند حرکات انگشتان و دست را طی تمرین های توانبخشی ردیابی کند و 
انتقال دهد. دستکش هوشمند مذکور بخشی از یک پژوهش است و گروهی از افراد در آن شرکت 
کردند که سکته را پشت سر گذاشته بودند. آنها تحت نظر انگ، هنگام تمرین توانبخشی دستکش 
مذکور را اســتفاده کردند.به گفته انگ دستکش هوشمند به رصد پیشرفت بیمار و فراهم کردن 
بازخورد برای بهبود برنامه های توانبخشی کمک می کند. او در این باره می گوید: با کمک این 
دستکش ها می توان حرکات دست و صورت بیمار را بدون نیاز به دوربین رصد کرد. در مرحله 
بعد می تواند برنامه های تمرینی آنها برای دریافت بهترین نتیجه از راه دور را تحلیل کرد و ارتقا 
داد. دستکش هوشمند از یک پارچه کشسان تولید شده که حاوی شبکه ای از نخ های حسگر و 
همچنین حسگرهای فشار است. این حسگرها می توانند حتی کوچکترین حرکات و قدرت دست 

و انگشت را ردیابی کنند و آنها را به طور بی سیم به رایانه یا موبایل انتقال دهند.

در هنگام توانبخشی؛

دستکش هوشمند محققان ایرانی به کمک افراد مبتلا به 
سکته می آید

هافبک ایرانی با امتیاز ۸.۴ از ۱۰ به عنوان چهارمین بازیکن برتر دور نخست جام ملت های آسیا انتخاب شد.به گزارش ایسنا، با انجام دوازده بازی دور اول مرحله گروهی جام ملت های آسیا 
به پایان رسید و از امروز )چهارشنبه( با انجام دو بازی از گروه نخست، بازی های دور دوم مرحله گروهی شروع می شود.در پایان این دوازده بازی، دوازده بازیکن به عنوان برترین انتخاب 
شــدند. یوفا اســکور بر مبنای امتیازهایی که به بازیکنان می دهد در هر دیدار بهترین بازیکن زمین را مشــخص می کند. از بین دوازده ستاره ای که در پایان دوازده بازی به عنوان برترین 

بازیکنان دور نخست انتخاب شدند، سامان قدوس در رده چهارم قرار گرفته است.
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